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Protokoll fört vid ordinarie årsmöte i Djurgårdens IF Fotbollförening  

den 14 mars 2023 på Tele2 Arena (Presskonferensen). 
___________________________________________________________________________ 

 

§ 1. Fastställande av röstlängd för mötet 

Förslag till röstlängd fastställdes till 153 medlemmar med rösträtt på årsmötet.  

 

 

§ 2. Mötets behöriga utlysande 

Lars-Erik Sjöberg meddelade att kallelse till årsmötet publicerades på Djurgårdens hemsida 

den 27 januari 2023 det vill säga mer än de sex veckor före årsmötet som anges i stadgarna. 

Årsmötet förklarades vara behörigen utlyst. 

 

 

§ 3. Fastställande av dagordning 

Förslag till dagordning godkändes. 

 

 

§ 4. Val av mötesordförande 

Johan Winnerblad valdes att leda årsmötet. 

  

 

§ 5. Val av mötessekreterare 

Till sekreterare utsågs Mats Jonsson.  

 

 

§ 6. Val av två justerare 

Till att jämte ordförande justera årsmötesprotokollet utsågs Viktor Adolfsson och Bengt 

Ekstedt. 

 

 

§ 7. Föredragning av verksamhetsberättelsen 

Lars-Erik Sjöberg inledde med att informera att styrelsen haft 13 protokollförda styrelsemöten 

under verksamhetsåret. Arbetet har förflutit väl och vi kan alla glädjas för ett framgångsrikt år 

2022. En bra grund finns för att bygga vidare Djurgården Fotboll.  

 

 

§ 8. Föredragning av revisorernas berättelse 

Henrik Nilsson föredrog revisionsberättelsen för räkenskapsåret 2022.  

Revisorerna tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsen. 

Beslutades därefter att revisionsberättelsen ansågs framlagd i behörig ordning. 

 

 

§ 9. Fastställande av balans- och resultaträkning 

Beslutades att fastställa resultat- och balansräkning samt koncernresultat- och 

koncernbalansräkning samt att följa styrelsens förslag att balanserad vinst från föregående år 

om 32 218 437 kronor, jämte årets resultat om 7 566 537 kronor, sammantaget 39 784 974 

kronor balanseras i ny räkning. 
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§ 10. Styrelsens ansvarsfrihet 

Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2022.  

 

 

§ 11. Val av föreningsordförande för en tid av ett år 

Årsmötet valde Lars-Erik Sjöberg (omval) till föreningsordförande för en tid av ett år. 

 

 

§ 12. Val av ordinarie styrelseledamöter 

Det noteras att Linda Wijkström, Claes-Göran Sylvén och Poya Motai valdes på två år på 

föregående årsmöte varför de har ett år kvar på sina mandat. Det noterades även att Per 

Kotschack är hedersledamot. Ruby Rinman och Alexander af Jochnick har avböjt omval.  

 

Till ordinarie ledamot för en period av ett år valdes Petra Wester (omval). 

Till ordinarie ledamot för en period av två år valdes Mattias Jonson (omval). 

Till ordinarie ledamöter för en period av två år valdes Mikael Pawlo och Cecilia Lannebo 

(nyval). 

 

 

13. Val i förekommande fall av styrelsesuppleanter för en tid av ett år 

Styrelsesuppleanter valdes ej. 

 

 

§ 14. Val av revisorer och revisorssuppleanter 

Till ordinarie revisorer valdes Per Molin och Deloitte AB (med Andreas Frountzos). 

som huvudansvarig) (omval). Till revisorssuppleanter valdes Deloitte AB (med Henrik 

Nilsson som huvudansvarig) (omval). 

 

 

§ 15. Val av valberedning 

Till ledamöter i valberedningen utsågs Jenny Furtenbach, Joakim Uebel, Hans von 

Uthmann, och Magnus Öhrman, med Magnus Öhrman som sammankallande.  

 

§ 16. Fastställande av medlemsavgifter 

På förslag av styrelsen beslutade årsmötet att medlemsavgifterna skulle vara oförändrade 

jämfört med föregående år, det vill säga: 

 

▪ 8000 kronor för ständig medlem  

▪ 700 kronor för familj 

▪ 250 kronor för pensionär från 65 år 

▪ 250 kronor för ungdom 7-20 år 

▪ 500 kronor för vuxen 21-64 år  

▪ 500 kronor för Järnkaninen 0-6 år (avgiften betalas vid ett tillfälle under åldersintervallet)  

 

 

§ 17. Ärenden föreslagna av styrelsen 

Inga nya ärenden finns föreslagna. 
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§ 18. Motioner 

Poya Motai inledde med att konstatera att det inkommit en motion för sent, dvs efter att 

tidsfristen om tre veckor före årsmötet passerats, gällande att Djurgården ska byta 

biljettsystem. Styrelsen avser att behandla denna längre fram. 

 

Återkoppling gällande tidigare motion om VAR. Djurgården har i olika forum tydligt varit 

emot införande av VAR i svensk fotboll i enlighet med bifallen motion. Det förtydligas att 

man kommer att fortsätta vara emot VAR. 

 

Filip Lundberg gav en återkoppling en utredning gällande ungdomsfotboll i Stockholms 

förorter och närliggande kommuner efter motion som inkom på årsmötet 2022 och som skulle 

följas upp på nästkommande årsmöte. Utredningen finns att läsa på hemsidan DIF.se. 

Motionärerna och relevanta interna och externa intressenter har involverats i utredningen. 

Efter att Lundberg presenterat bakgrund, avgränsningar och utgångspunkterna för utredningen 

presenterades argumenten under tre övergripande teman: 

1) Överenskommelser och relationer: Fotbollen i Stockholm är lokalt uppdelad och 

geografiska hänsyn styr i hög utsträckning av tillgång till sådant som plantider. Det finns en 

överenskommelse eller "gentlemen's agreement" som inte bara sätter "spelreglerna" för 

relationer mellan föreningar sinsemellan och till förbund utan även till staden. Avsteg ifrån 

den ordning som råder idag bedöms få betydande negativa konsekvenser för Djurgården 

Fotbolls rykte och trovärdighet i relationen till andra föreningar och staden samt ha låga 

utsikter att uppnå ett önskvärt resultat.  

2) Kvalitetsutveckling och ekonomi: Finns ca 2300 ungdomsspelare i Djurgårdens 

ungdomsverksamhet varav 2000 hanteras mestadels av ideell personal. Idag krävs det mycket 

mer vad gäller till exempel stödapparat, värdegrund, riskhantering och administration för att 

driva en kvalitativ verksamhet än tidigare. En expansion av ungdomsfotbollen skulle innebära 

en påtagligt ökad administrativ börda och betydande ekonomisk kostnad under väldigt lång 

tid. Utredningen uppmärksammar också DIF Skolidrotts framgångsrika geografiska spridning 

i Stockholm och förmåga att arbeta med idrott fast i skolmiljö. Ett arbete som tas emot 

positivt lokalt, främjar goda relationer och dessutom är administrativt och ekonomiskt 

hållbart.  

3) Organisationens perspektiv och värderingar: Finns ett lågt stöd inom organisationen för en 

satsning i Stockholms förorter för att bygga ut ungdomsfotbollen. Verksamheten önskar få tid 

och förtroende att fortsätta det påbörjade arbete med fokus på ökad utbildningskvalitet, höjd 

attraktionskraft i rekryteringsarbetet samt relationsbyggande insatser med välskötta föreningar 

i närområdet. Prioritet bör läggas på att höja standarden och kvalitén på befintlig verksamhet 

framför att bredda den. Det pågår ett omfattande genomlysningsarbete som ska landa i en 

tydlig handlingsplan för Djurgården Ungdomsfotboll (där både akademi och den traditionella 

breddfotbollen ingår) de närmsta åren. 

 

Sammanfattningsvis kommer utredningen till slutsatsen att Djurgården bör avstå att starta upp 

ungdomsfotboll i Stockholms förorter. Om tre till fem år kan frågan lyftas igen eftersom läget 

kan förändras. Avslutningsvis redogjordes för ett antal rekommendationer till föreningen att 

arbeta vidare med. Dessa presenteras utförligt i utredningen.  

 

Tre motioner har inkommit till årets stämma i rätt tid. Motionerna och styrelsens yrkanden har 

i sin helhet redovisats på Föreningens hemsida innan Årsmötet. 

 

Motion 1: Förslag att Djurgården ska placera pengar i Bitcon genom att hålla en del av sin 

köpkraft i Bitcoin och redovisa detta i balansräkningen. Motionären hemställer att: 
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- Djurgårdens styrelse ska avgöra hur stor andel man vill hålla i Bitcoin på kort samt 

lång sikt; 

- Om Djurgården inte väljer att hålla Bitcoin idag eller inom närmaste framtid ska 

frågan utredas för att se om potentiella omvärldsfaktorer har en inverkan, förslagsvis 

nästa årsmöte. 

 

Styrelsen yrkade avslag på motionen. 

 

Årsmötet beslutade att avslå motionen. 

 

Motion 2: Förslag att Djurgården aktivt ska arbeta för att avsparkstider för allsvenska 

fotbollsmatcher i större utsträckning stimulerar bortasupportrars möjligheter att vara på plats 

genom att: 

- Att Djurgården Fotboll ska aktivt gentemot SvFF, sändande tv-bolag, SEF och andra 

relevanta parter verka för att avspark för matcher som spelas 30 mil eller mer från 

bortalagets hemvist ska ske inom tidsramen lördag 13:00 till söndag 16:00; 

- Att Djurgården Fotboll ska samarbeta med alla relevanta parter som verkar för 

liknande mål; 

- Att Djurgården Fotboll ska aktivt gentemot SvFF, SEF och andra relevanta parter 

verka för att matchdagar och avsparkstider för att samtliga 30 allsvenska omgångar 

fastställs innan säsongsstart;  

- Att styrelsen i Djurgården Fotboll ska på kommande års- eller medlemsmöten 

återrapportera hur arbetet fortgått samt övrig relevant information i frågan. 

 

Styrelsen yrkade bifall till motionen. 

 

Årsmötet beslutade att bifalla motionen. 

 

Motion 3: Förslag att föra diskussioner med Adidas för att ta fram eller subventionera en 

juniortröja per säsong genom att: 

- Att styrelsen eller ansvarig part för diskussioner med Adidas och tar fram eller 

subventionera en juniortröja per säsong med högsta kostnad 499 kr.  

 

Styrelsen yrkade avslag på motionen. 

 

Årsmötet beslutade att avslå motionen. 

 

 

§ 19. Övriga frågor 

Övriga fråga gällande valet av ordförande i SvFF och Djurgårdens inställning i frågan. Två 

kandidater kvarstår, dels Lars-Christer Olsson, dels Fredrik Reinfeldt. Det är bekymmersamt 

att en av kandidaterna, Fredrik Reinfeldt, har mörkat vad han står för, enligt frågeställaren. 

Medskicket är att Djurgårdens röster inte ska läggas på Fredrik Reinfeldt. Lars-Erik Sjöberg 

svarade att man i grunden delar synen på hur fotbollsdemokrati ska bedrivas. Gällande valet 

av ordförande har Djurgårdens styrelse resonerat och grunden har alltid varit vad som vore 

bäst för Djurgården. Endast två kandidater kvarstår och Djurgårdens styrelse har kommit fram 

till att Djurgårdens fyra röster kommer att läggas på Lars-Christer Olsson. Om endast en 

kandidat kvarstår kommer rösterna att läggas på denna.  
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Matcher på Stockholms Stadion – är detta aktuellt? Fanns ett försök till Allsvensk match 

under 2020 men pandemin satte stopp för det samt att det tidigare genomförts arrangemang 

under sommaren men då i form av träningsmatcher med internationellt motstånd. Stadion är 

under 2023 uppbokad väldigt mycket pga. hästhoppning, omläggning av gräsplanen och även 

konserter. Därav inte aktuellt i år med match på Stadion. 

 

Har Styrelsen eller Djurgården en relation till Ukraina och exempelvis FC Mariupol? 

Huruvida laget FC Mariupol finns kvar är oklart, men ett antal olika förfrågningar om 

träningsmatcher från Ukrainska lag inkom även i fjol. I år finns inget utrymme men det finns 

absolut tankar på att kunna göra något framöver för att stödja Ukrainsk fotboll på olika sätt.  

 

Rätt problematiska biljettsläpp där biljettilldelning varit begränsade i Europaspelet; finns 

tankar på att inleda ett arbete med att göra biljettsläpp mer rättvisa? Djurgården har anställt en 

ny resurs för att initiera ett CRM-system med ambitionen att införa ett lojalitetsprogram så 

snart som möjligt.  

 

Uppdatering gällande Johan Björkman Hallen – hur resonerar Djurgården gällande att hallen 

rasar? Rutiner finns för hallen för att undvika att liknande händelser sker och det som skett i 

närtid är beroende av olyckliga omständigheter med snabb väderomställning. Arbete pågår 

givetvis för att undvika att liknande situationer ska inträffa igen. 

 

Mötesordförande Johan Winnerblad föreslog att det i protokollet noteras att samtliga beslut 

under årsmötet varit enhälliga, vilket årsmötet också beslutade.  

 

Inga övriga frågor fanns till behandling. 

 

§ 20. Avtackning av avgående styrelseledamöter 

Lars-Erik Sjöberg tackade för Alexander af Jochnicks och Ruby Rinmans insatser i 

Djurgårdens Styrelse. De avtackades med applåder. 

 

§ 21. Årets Djurgårdare Dam/Herr 

Till årets Djurgårdare damer utsågs Tove Almqvist. 

Till årets Djurgårdare herrar utsågs Hjalmar Ekdal.  

 

§ 22. Kurt Hammargrens minnesfond 

Jonathan Zeberga fick årets stipendium ur Kurt Hammargrens minnesfond. 

 

§ 23. Årets DIF-insats 

Utmärkelsen Årets DIF-insats gick till Josefin Engfelt och Daniel Larsson. 
 

§ 24. Avslutning 

Föreningens omvalde ordförande Lars-Erik Sjöberg avslutade årsmötet med att tacka alla som 

kommit och förklarade därefter mötet för avslutat. 

 

Vid protokollet: 

 

Mats Jonsson 

 

Justeras: 
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Johan Winnerblad Viktor Adolfsson Bengt Ekstedt 

Mötesordförande Justerare  Justerare 
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Protokoll fört vid ordinarie årsmöte i Djurgårdens IF Fotbollförening  


den 14 mars 2023 på Tele2 Arena (Presskonferensen). 
___________________________________________________________________________ 


 


§ 1. Fastställande av röstlängd för mötet 


Förslag till röstlängd fastställdes till 153 medlemmar med rösträtt på årsmötet.  


 


 


§ 2. Mötets behöriga utlysande 


Lars-Erik Sjöberg meddelade att kallelse till årsmötet publicerades på Djurgårdens hemsida 


den 27 januari 2023 det vill säga mer än de sex veckor före årsmötet som anges i stadgarna. 


Årsmötet förklarades vara behörigen utlyst. 


 


 


§ 3. Fastställande av dagordning 


Förslag till dagordning godkändes. 


 


 


§ 4. Val av mötesordförande 


Johan Winnerblad valdes att leda årsmötet. 


  


 


§ 5. Val av mötessekreterare 


Till sekreterare utsågs Mats Jonsson.  


 


 


§ 6. Val av två justerare 


Till att jämte ordförande justera årsmötesprotokollet utsågs Viktor Adolfsson och Bengt 


Ekstedt. 


 


 


§ 7. Föredragning av verksamhetsberättelsen 


Lars-Erik Sjöberg inledde med att informera att styrelsen haft 13 protokollförda styrelsemöten 


under verksamhetsåret. Arbetet har förflutit väl och vi kan alla glädjas för ett framgångsrikt år 


2022. En bra grund finns för att bygga vidare Djurgården Fotboll.  


 


 


§ 8. Föredragning av revisorernas berättelse 


Henrik Nilsson föredrog revisionsberättelsen för räkenskapsåret 2022.  


Revisorerna tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsen. 


Beslutades därefter att revisionsberättelsen ansågs framlagd i behörig ordning. 


 


 


§ 9. Fastställande av balans- och resultaträkning 


Beslutades att fastställa resultat- och balansräkning samt koncernresultat- och 


koncernbalansräkning samt att följa styrelsens förslag att balanserad vinst från föregående år 


om 32 218 437 kronor, jämte årets resultat om 7 566 537 kronor, sammantaget 39 784 974 


kronor balanseras i ny räkning. 
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§ 10. Styrelsens ansvarsfrihet 


Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2022.  


 


 


§ 11. Val av föreningsordförande för en tid av ett år 


Årsmötet valde Lars-Erik Sjöberg (omval) till föreningsordförande för en tid av ett år. 


 


 


§ 12. Val av ordinarie styrelseledamöter 


Det noteras att Linda Wijkström, Claes-Göran Sylvén och Poya Motai valdes på två år på 


föregående årsmöte varför de har ett år kvar på sina mandat. Det noterades även att Per 


Kotschack är hedersledamot. Ruby Rinman och Alexander af Jochnick har avböjt omval.  


 


Till ordinarie ledamot för en period av ett år valdes Petra Wester (omval). 


Till ordinarie ledamot för en period av två år valdes Mattias Jonson (omval). 


Till ordinarie ledamöter för en period av två år valdes Mikael Pawlo och Cecilia Lannebo 


(nyval). 


 


 


13. Val i förekommande fall av styrelsesuppleanter för en tid av ett år 


Styrelsesuppleanter valdes ej. 


 


 


§ 14. Val av revisorer och revisorssuppleanter 


Till ordinarie revisorer valdes Per Molin och Deloitte AB (med Andreas Frountzos). 


som huvudansvarig) (omval). Till revisorssuppleanter valdes Deloitte AB (med Henrik 


Nilsson som huvudansvarig) (omval). 


 


 


§ 15. Val av valberedning 


Till ledamöter i valberedningen utsågs Jenny Furtenbach, Joakim Uebel, Hans von 


Uthmann, och Magnus Öhrman, med Magnus Öhrman som sammankallande.  


 


§ 16. Fastställande av medlemsavgifter 


På förslag av styrelsen beslutade årsmötet att medlemsavgifterna skulle vara oförändrade 


jämfört med föregående år, det vill säga: 


 


▪ 8000 kronor för ständig medlem  


▪ 700 kronor för familj 


▪ 250 kronor för pensionär från 65 år 


▪ 250 kronor för ungdom 7-20 år 


▪ 500 kronor för vuxen 21-64 år  


▪ 500 kronor för Järnkaninen 0-6 år (avgiften betalas vid ett tillfälle under åldersintervallet)  


 


 


§ 17. Ärenden föreslagna av styrelsen 


Inga nya ärenden finns föreslagna. 
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§ 18. Motioner 


Poya Motai inledde med att konstatera att det inkommit en motion för sent, dvs efter att 


tidsfristen om tre veckor före årsmötet passerats, gällande att Djurgården ska byta 


biljettsystem. Styrelsen avser att behandla denna längre fram. 


 


Återkoppling gällande tidigare motion om VAR. Djurgården har i olika forum tydligt varit 


emot införande av VAR i svensk fotboll i enlighet med bifallen motion. Det förtydligas att 


man kommer att fortsätta vara emot VAR. 


 


Filip Lundberg gav en återkoppling en utredning gällande ungdomsfotboll i Stockholms 


förorter och närliggande kommuner efter motion som inkom på årsmötet 2022 och som skulle 


följas upp på nästkommande årsmöte. Utredningen finns att läsa på hemsidan DIF.se. 


Motionärerna och relevanta interna och externa intressenter har involverats i utredningen. 


Efter att Lundberg presenterat bakgrund, avgränsningar och utgångspunkterna för utredningen 


presenterades argumenten under tre övergripande teman: 


1) Överenskommelser och relationer: Fotbollen i Stockholm är lokalt uppdelad och 


geografiska hänsyn styr i hög utsträckning av tillgång till sådant som plantider. Det finns en 


överenskommelse eller "gentlemen's agreement" som inte bara sätter "spelreglerna" för 


relationer mellan föreningar sinsemellan och till förbund utan även till staden. Avsteg ifrån 


den ordning som råder idag bedöms få betydande negativa konsekvenser för Djurgården 


Fotbolls rykte och trovärdighet i relationen till andra föreningar och staden samt ha låga 


utsikter att uppnå ett önskvärt resultat.  


2) Kvalitetsutveckling och ekonomi: Finns ca 2300 ungdomsspelare i Djurgårdens 


ungdomsverksamhet varav 2000 hanteras mestadels av ideell personal. Idag krävs det mycket 


mer vad gäller till exempel stödapparat, värdegrund, riskhantering och administration för att 


driva en kvalitativ verksamhet än tidigare. En expansion av ungdomsfotbollen skulle innebära 


en påtagligt ökad administrativ börda och betydande ekonomisk kostnad under väldigt lång 


tid. Utredningen uppmärksammar också DIF Skolidrotts framgångsrika geografiska spridning 


i Stockholm och förmåga att arbeta med idrott fast i skolmiljö. Ett arbete som tas emot 


positivt lokalt, främjar goda relationer och dessutom är administrativt och ekonomiskt 


hållbart.  


3) Organisationens perspektiv och värderingar: Finns ett lågt stöd inom organisationen för en 


satsning i Stockholms förorter för att bygga ut ungdomsfotbollen. Verksamheten önskar få tid 


och förtroende att fortsätta det påbörjade arbete med fokus på ökad utbildningskvalitet, höjd 


attraktionskraft i rekryteringsarbetet samt relationsbyggande insatser med välskötta föreningar 


i närområdet. Prioritet bör läggas på att höja standarden och kvalitén på befintlig verksamhet 


framför att bredda den. Det pågår ett omfattande genomlysningsarbete som ska landa i en 


tydlig handlingsplan för Djurgården Ungdomsfotboll (där både akademi och den traditionella 


breddfotbollen ingår) de närmsta åren. 


 


Sammanfattningsvis kommer utredningen till slutsatsen att Djurgården bör avstå att starta upp 


ungdomsfotboll i Stockholms förorter. Om tre till fem år kan frågan lyftas igen eftersom läget 


kan förändras. Avslutningsvis redogjordes för ett antal rekommendationer till föreningen att 


arbeta vidare med. Dessa presenteras utförligt i utredningen.  


 


Tre motioner har inkommit till årets stämma i rätt tid. Motionerna och styrelsens yrkanden har 


i sin helhet redovisats på Föreningens hemsida innan Årsmötet. 


 


Motion 1: Förslag att Djurgården ska placera pengar i Bitcon genom att hålla en del av sin 


köpkraft i Bitcoin och redovisa detta i balansräkningen. Motionären hemställer att: 
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- Djurgårdens styrelse ska avgöra hur stor andel man vill hålla i Bitcoin på kort samt 


lång sikt; 


- Om Djurgården inte väljer att hålla Bitcoin idag eller inom närmaste framtid ska 


frågan utredas för att se om potentiella omvärldsfaktorer har en inverkan, förslagsvis 


nästa årsmöte. 


 


Styrelsen yrkade avslag på motionen. 


 


Årsmötet beslutade att avslå motionen. 


 


Motion 2: Förslag att Djurgården aktivt ska arbeta för att avsparkstider för allsvenska 


fotbollsmatcher i större utsträckning stimulerar bortasupportrars möjligheter att vara på plats 


genom att: 


- Att Djurgården Fotboll ska aktivt gentemot SvFF, sändande tv-bolag, SEF och andra 


relevanta parter verka för att avspark för matcher som spelas 30 mil eller mer från 


bortalagets hemvist ska ske inom tidsramen lördag 13:00 till söndag 16:00; 


- Att Djurgården Fotboll ska samarbeta med alla relevanta parter som verkar för 


liknande mål; 


- Att Djurgården Fotboll ska aktivt gentemot SvFF, SEF och andra relevanta parter 


verka för att matchdagar och avsparkstider för att samtliga 30 allsvenska omgångar 


fastställs innan säsongsstart;  


- Att styrelsen i Djurgården Fotboll ska på kommande års- eller medlemsmöten 


återrapportera hur arbetet fortgått samt övrig relevant information i frågan. 


 


Styrelsen yrkade bifall till motionen. 


 


Årsmötet beslutade att bifalla motionen. 


 


Motion 3: Förslag att föra diskussioner med Adidas för att ta fram eller subventionera en 


juniortröja per säsong genom att: 


- Att styrelsen eller ansvarig part för diskussioner med Adidas och tar fram eller 


subventionera en juniortröja per säsong med högsta kostnad 499 kr.  


 


Styrelsen yrkade avslag på motionen. 


 


Årsmötet beslutade att avslå motionen. 


 


 


§ 19. Övriga frågor 


Övriga fråga gällande valet av ordförande i SvFF och Djurgårdens inställning i frågan. Två 


kandidater kvarstår, dels Lars-Christer Olsson, dels Fredrik Reinfeldt. Det är bekymmersamt 


att en av kandidaterna, Fredrik Reinfeldt, har mörkat vad han står för, enligt frågeställaren. 


Medskicket är att Djurgårdens röster inte ska läggas på Fredrik Reinfeldt. Lars-Erik Sjöberg 


svarade att man i grunden delar synen på hur fotbollsdemokrati ska bedrivas. Gällande valet 


av ordförande har Djurgårdens styrelse resonerat och grunden har alltid varit vad som vore 


bäst för Djurgården. Endast två kandidater kvarstår och Djurgårdens styrelse har kommit fram 


till att Djurgårdens fyra röster kommer att läggas på Lars-Christer Olsson. Om endast en 


kandidat kvarstår kommer rösterna att läggas på denna.  
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Matcher på Stockholms Stadion – är detta aktuellt? Fanns ett försök till Allsvensk match 


under 2020 men pandemin satte stopp för det samt att det tidigare genomförts arrangemang 


under sommaren men då i form av träningsmatcher med internationellt motstånd. Stadion är 


under 2023 uppbokad väldigt mycket pga. hästhoppning, omläggning av gräsplanen och även 


konserter. Därav inte aktuellt i år med match på Stadion. 


 


Har Styrelsen eller Djurgården en relation till Ukraina och exempelvis FC Mariupol? 


Huruvida laget FC Mariupol finns kvar är oklart, men ett antal olika förfrågningar om 


träningsmatcher från Ukrainska lag inkom även i fjol. I år finns inget utrymme men det finns 


absolut tankar på att kunna göra något framöver för att stödja Ukrainsk fotboll på olika sätt.  


 


Rätt problematiska biljettsläpp där biljettilldelning varit begränsade i Europaspelet; finns 


tankar på att inleda ett arbete med att göra biljettsläpp mer rättvisa? Djurgården har anställt en 


ny resurs för att initiera ett CRM-system med ambitionen att införa ett lojalitetsprogram så 


snart som möjligt.  


 


Uppdatering gällande Johan Björkman Hallen – hur resonerar Djurgården gällande att hallen 


rasar? Rutiner finns för hallen för att undvika att liknande händelser sker och det som skett i 


närtid är beroende av olyckliga omständigheter med snabb väderomställning. Arbete pågår 


givetvis för att undvika att liknande situationer ska inträffa igen. 


 


Mötesordförande Johan Winnerblad föreslog att det i protokollet noteras att samtliga beslut 


under årsmötet varit enhälliga, vilket årsmötet också beslutade.  


 


Inga övriga frågor fanns till behandling. 


 


§ 20. Avtackning av avgående styrelseledamöter 


Lars-Erik Sjöberg tackade för Alexander af Jochnicks och Ruby Rinmans insatser i 


Djurgårdens Styrelse. De avtackades med applåder. 


 


§ 21. Årets Djurgårdare Dam/Herr 


Till årets Djurgårdare damer utsågs Tove Almqvist. 


Till årets Djurgårdare herrar utsågs Hjalmar Ekdal.  


 


§ 22. Kurt Hammargrens minnesfond 


Jonathan Zeberga fick årets stipendium ur Kurt Hammargrens minnesfond. 


 


§ 23. Årets DIF-insats 


Utmärkelsen Årets DIF-insats gick till Josefin Engfelt och Daniel Larsson. 
 


§ 24. Avslutning 


Föreningens omvalde ordförande Lars-Erik Sjöberg avslutade årsmötet med att tacka alla som 


kommit och förklarade därefter mötet för avslutat. 


 


Vid protokollet: 


 


Mats Jonsson 


 


Justeras: 
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Johan Winnerblad Viktor Adolfsson Bengt Ekstedt 


Mötesordförande Justerare  Justerare 
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